



90765A

中文 EN

防水锂电投光灯1500LM 使用说明书



技术规格

防护等级	III
防水等级	IP 65
前光源	正面:15W
光通量	1500 lm(正面)
充电时间	约 5.5H
使用时间	正面:5H(50%),3H(100%)
电池	Li-ion 3.7V 4500mAh
开关顺序	主光源
工作温度	-10°C - +40°C
尺寸 长/宽/高	166.5x107.6x42.6mm
净重	440g

预期用途

- LED灯适用于室内外照明应用(如车间、露营、车库等)。
- 按下背面的开/关开关。选择所需的开关级: 50% Power -100%Power-红闪-OFF。
- 低电量警告:在电量耗尽前约 15 分钟,指示灯将闪烁 4~6 次。

安全注意事项

- 充电时请确保电压是合适的。
- 不要在易燃液体、气体或粉尘存在的爆炸环境中使用手电。会有生命危险!
- 请勿直视光源,否则将会对眼睛造成伤害!

维修

- 请注意:
不可更换的光源:本灯具所含光源只能由制造商或其服务代理或有相关资质的人员替换。连接电源线时切勿拆开灯。

清洁

- 不要使用溶剂、腐蚀性清洁剂等。只能用于干燥或稍潮湿的布清洁。

废弃处置

- 以对环境负责的方式弃置电子设备!



IP65



世达工具(上海)有限公司
SATA TOOL (SHANGHAI) LIMITED
客户服务: 上海市静安区177号3楼(邮编: 201203)
Customer Service: 3/F, No. 177, Bibo Road, Shanghai, 201203
电话/Tel: (+86 21) 6091 1919 传真/Fax: (+86 21) 6091 1918



世达产品云
SATA Products Cloud



90765A

中文 EN

Waterproof Floodlight 1500lm User's Manual

IMPORTANT! RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY!

Technical Specifications

Protection Class	III
Protection Degree	IP 65
Illuminant	Front:15W
Luminous Flux	1500lm
Charging time	Approx. 5.5H
Operating time	Approx. 5H(Front)50%3H(Front)100%
Battery	Li-ion 3.7V ;4500mAh
Dimensions L/B/H	166.5x107.6x42.6mm
Net weight	440g



Proper Intended Use

- The LED light is suitable for indoor and outdoor lighting applications (such as workshop, camping, garage and so on).
- Press the on/off switch on the back. Choose desired switch stage: 50% Power -100%Power-Red warning light-OFF.
- Low battery warning: The light will flash 4-6 times about 15 minutes before battery runs out.

Safety Notes

- Prior to commissioning, make sure the right voltage is available.
- Prior to each charge, make sure the light and mains supply cable are not damaged in any way. Never use the lamp if you find damage.
- Do not use the handlamp in explosive environments in which flammable liquids, gases or dusts are present. Risk to life!
- LED lights are extremely bright. Do not look directly at the lamp.

Maintenance

- PLEASE NOTE:
For non-user replaceable light sources: The light source contained in this luminaire shall only be replaced by the manufacturer or his service agent or a similar qualified person. Never open the lamp when the mains supply cable is connected.

CLEANING

- Do not use solvents, corrosive cleaners or the like. Use a dry or slightly moist cloth for cleaning ONLY.

Disposal

- Dispose of electrical devices in an environmentally responsible manner!
- Do not dispose of electrical devices with household rubbish.



IP65



世达工具(上海)有限公司
SATA TOOL (SHANGHAI) LIMITED
客户服务热线: 上海南汇凌波路177号3楼 (邮编: 201203)
Customer Service: 3/F, No. 177, Bibo Road, Shanghai. (201203)
电话/Tel: (+86 21) 6091 1919 传真/Fax: (+86 21) 6091 1918



世达产品云
SATA Products Cloud